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- föregående protokoll gås igenom. 
- 5 nationsturneringen, alla behövs för att hjälpa till att bemanna turningen 
  Utmaningar med istider under landslagsveckan, ungdomslagen ska förhoppningsvis kunna 
träna i Karlsbyheden. Alla förråd ska tömmas inne i ishallen och förråden som står utanför 
Halltec.  
 
- Ekonomi, Goda nyheter är att det har kommit in intäkter som prognostiserat. Vi hoppas att 
vi kan få in 100 000:- på 5 nationsturneringen och 100 000:- på Bingolotter. 
Utmaningarna är trasig buss. Utmaningarna kommer nu framöver när kostnader för 
representationslagen eventuellt får kvala och det blir långa resor och eventuella 
övernattningar. Nyårscupen blir tyvärr inställd då det var för få lag anmälda. 
Planer för fler intäktsmöjligheter  fortgår med försäljning av Bingolotto på Ica Maxi. 
 
- Marknad, sponsorpaket för att stötta kvalresan för företagare är framtaget 5000:- då får 
man 20 lotter och 2 mössor och 5 årskort presentation på sociala medier. Fredrik Eljas jobbar 
för att få till fler reklamplatser. Slaget om Runn kan bli en publikfest mot Borlänge hemma.  
Bussarna har kostat oerhört mycket i service den här säsongen.  
Marknad har haft kontakt med Hagströmska om att få låna deras minibussar för kvalresorna 
för att ha råd att genomföra kvalet. 
 
 
- Hagströmska gymnasium, Möte har hållits med Hagströmska för att försöka förbättra 
relationen framgent. Diskussioner hölls kring hurvida klubben skall ha 2st j18 lag då det 
kostar en hel del pengar för klubben.  
 
- Övriga frågor, Nästa möte blir 8/1 2024 
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